
Aanwezig: Ashley, Julie B, Juie S, Jaron, Jarno Vermarcke, Flor, Valentijn,
Jakob, Stef, Douwe, Arne, Bram, Bauke,

Locatie: JR Weekend – 19u30

Jeugdraad 20/10/2023

Agenda

Opstart

Tijd Naam Doel Titel

2’ Jakob Beslissing Goedkeuring vorig verslag

Evenementen

Tijd Naam Doel Titel

5’ Werkgroep Evalueren Evaluatie Dag van de jeugdbeweging

10’ Werkgroep Organiseren Spel zonder grenzen

5’ Werkgroep Organiseren BBQ jeugdverenigingen

Input

Tijd Naam Doel Titel

15’ Jakob Organiseren Actiepunt condooms en Aanstekers

Gemeente

Tijd Naam Doel Titel

20’ Arne Advies Subsidie verdeling 2023

5’ Arne Informeren Overeenkomsten jeugdhuizen

5’ Arne Advies Kampvervoer

Varia

Volgende jeugdraad 8/12/2023 om 19u30 in de Mouterij



Opstart

Goedkeuring vorig verslag

Doel agendapunt : Beslissing

Info agendapunt: Goedkeuren van het vorige verslag (Jeugdraad 15/09/2023)
https://docs.google.com/document/d/1IBL16NnBw0vT6vyWI5lnRorh2RxFc8Wd/edit

Argumentatie:
Goedgekeurd

Evenementen

Evaluatie Dag van de jeugdbeweging

Doel agendapunt : Evalueren

Info agendapunt: Hoe verliep de organisatie van Dag van de jeugdbeweging (Voorbereiding,
opbouw, event, afbraak)

Argumentatie:
Voorbereiding: Vlot verlopen, Alleen het bestellen van tattoo’s is foutgelopen. Ze waren veel te
klein.
Opzet: /
Event zelf: Er waren een paar zieken, hopelijk zijn ze snel beter. We hebben wel ons plan kunnen
trekken. 2 groepen van 3 en 2 personen. Over de middag hebben we een frietje gegeten (Valentijn:
Het was als een walvis, goed, maar veel te veel).
Afbraak: /

Spel zonder grenzen

Doel agendapunt : Organiseren

Info agendapunt: Werkgroep: Jorijn en Julie Beernaert – 5 november

Argumentatie:
Er werden groepjes gemaakt voor de spelen. Er is ook al een evenement aangemaakt.
Groep 1: Brecht, Jorijn, Julie B, Katho, Merel en Ashley
Groep 2: Liselot, Riet, Tiani, Joren
Groep 3: Douwe, Jorijn, Valentijn en Julie S

Julie B zal de groepen pouchen dat de spelen gemaakt zullen worden.

BBQ

Doel agendapunt : Organiseren

Info agendapunt: Werkgroep: Katho, Jakob, Jorijn 28/10

Argumentatie:
eigen vlees of andere BBQ zaken meenemen. Sides zullen worden voorzien en drankjes ook.

Kostprijs: 10 bob en 15 niet-bob.

https://docs.google.com/document/d/1IBL16NnBw0vT6vyWI5lnRorh2RxFc8Wd/edit


Valentijn zal een poll maken in de groep voor vleesjes van de jeugdraad. Ook sides zal Valentijn
regelen.

Stef zal vragen aan de Zunne als we hun BBQ mogen gebruiken. Verder moeten er kolen
aangekocht worden.

Jakob en Katho kunnen er zelf niet bij zijn, dus graag vanuit de JR ondersteuning geven aan Jorijn
op het event zelf.

Allen verantwoordelijken geven door aan Valentijn per vereniging hoeveel volk er zal komen.

Nadien gaan we naar de Oktoberfest van de Zunne, JR trakteert 1.

Idee: We kunnen dit herhalen in het voorjaar (eind maart?) we hernemen dit na de BBQ van dit
jaar.

Input

Actiepunten Condooms en Aanstekers project

Doel agendapunt: planning

Info Agendapunt:
Vorig werkjaar werden enkele actiepunten vastgelegd om met de jeugdraad mee aan de slag te
gaan. Het verdelen van condooms en het Aanstekersproject waren er daar twee van. Hoe gaan we
hiermee verder.

Condooms: Er werd al eens gekeken om condooms te bestellen en op de verpakking een QR te
plaatsen naar de socials (instagram/facebook/linktree) van de jeugdraad. Op JR van 15/9 werd
beslist om voor 1000 condooms te gaan met 1 quote en een QR code.

Aanstekersproject: Er werd door Arne een Login aangevraagd bij Bataljong voor dit project. Ook
een vraag naar opstartondersteuning werd ingediend. Het gmail-adres van de jeugdraad werd
hiervoor gebruikt, en ondertussen hebben we de inloggegevens. Hoe gaan we hier nu mee aan de
slag om dit platform bekend te maken.

Argumentatie
Condooms: Maandag kijkt Stef nog voor een QR, als deze er niet is dinsdag, dan zal de QR
wegvallen en zal vervangen worden door het logo van de jeugdraad.

Aanstekers: We willen een campagne opmaken waarbij Mark de Korte promotie maakt voor
Kortemark. Bauke zal een voorstel van Mark maken.

- MMI informeren over dit project en infolessen laten geven door de leerkrachten
- Aan de schoolpoort van het MMI gaan staan om te informeren
- Zelf naar lagere scholen gaan om dit uit te leggen voor de klassen
- We zullen bespreken met de Kern om deze voorbereidingen op te maken.

Gemeente



Subsidie

Doel agendapunt : Advies

Info agendapunt:
Overzicht van de subsidieverdeling:

De berekening van de punten en de beoordeling van de kosten duurzaam materiaal en
persoonsvervoer werd door Arne overlopen met Jakob en Stef.

Argumentatie:
Projectsubsidie Chiro Zarren: Hun evenement is eigenlijk niet vernieuwend voor de gemeente. De
scouts kreeg wel €325 projectsubsidie voor hun verjaardagsevenement, maar dit was door het
unieke concept van de Colorrun. Een dergelijk uniek concept was er niet bij de Chiro. Daarom wil
geeft de jeugdraad het advies om hier geen subsidie aan toe te rekenen.

Stelling van Chiro Zarren werd aangekocht. Deze is nog toegevoegd aan het duurzaam materiaal.

Er bestaat wat onduidelijkheid binnen de jeugdraad over het indienen van diploma’s bij
jeugdhuizen. Kan er hiervoor extra verduidelijking voorzien worden? (Welk attest heeft er
meerwaarde aan de werking van het jeugdhuis.)

Herziene verdeling:



Deze verdeling geniet van een positief advies van de jeugdraad.

Overeenkomst Jeugdhuizen

Doel agendapunt: informatief

Info Agendapunt:
Even terug werd een mail verstuurd naar alle jeugdhuizen om de overeenkomst te vernieuwen.
Werd deze al ondertekend door alle jeugdhuizen? Deze worden nu door de gemeente ondertekend
en worden daarna per mail door Arne aan ieder jeugdhuis bezorgd.

Argumentatie:
Het contract is 2x naar de zunne verzonden, de fauteuil heeft niets ontvangen.
Arne zal alles opnieuw versturen. Gelieve dit asap te ondertekenen en terug te sturen.

Kampvervoer 2024

Doel agendapunt: Advies

Info Agendapunt:
De gemeente koopt een nieuwe vrachtwagen aan. Dit zal ook invloed hebben op het kampvervoer.
Bij de beslissing welk type vrachtwagen er zal gekocht worden is de keuze tussen 6x4 of 6x2
aandrijving allesbepalend.
De meerkost van een 6x4 aandrijving is dubbel zo hoog dan een 6x2 aandrijving. Is deze meerkost
te verantwoorden voor 6 ritten per jaar?
  
Daarom zijn er verschillende opties om op in te zitten rond het kampvervoer:
 

● Kampvervoer wordt nog uitgevoerd, maar op voorwaarde dat er op een (ver)harde
ondergrond kan gelost en geladen worden.

● Kampvervoer wordt afgeschaft en de verenigingen krijgen een toelage. Totale kostprijs om
zelf het vervoer te voorzien vanuit de gemeente bedraagt +-3.500 euro. Er zou dus
makkelijk aan elke vereniging een forfaitaire vergoeding voorzien kunnen worden.

● Idem als vorige punt, maar de vergoeding zal afhangen van de kostprijs die de vereniging
moest betalen voor het kampvervoer.

De jeugdraad kan hier advies over geven die zal meegegeven worden op het college.

Argumentatie
Advies jeugdraad:
Het garanderen van laden en lossen op verharde grond is niet voor alle jeugdverenigingen
mogelijk. Dit doordat verschillende jeugdverenigingen op een grasveld kamperen die niet
onmiddellijk aan een (grint)weg grenst.

Een bedrag voorzien om eigen vervoer te regelen lijkt een betere oplossing, maar hiervoor wil de
jeugdraad graag samenzitten met de technische dienst om dit te bespreken. Ze stellen de datum
7/11 voor. De jeugdraad stelt zich ook vragen bij het grote prijsverschil tussen de 2 type
vrachtwagens.

Varia



● Volgende jeugdraad: 8/12/2023 om 19u30 in de Mouterij

● Blokkot: 18/12-7/1

● Debattle: https://debattle.be/

● Aanstekers: https://bataljong.be/project-aanstekers

● Jaron: Het JH heeft heel veel choco, boter,... voor ontbijten te doen. Dus als er een vereniging
een ontbijt zou organiseren in de toekomst, laat het ons zeker weten.

● Jaron: Puntje hernemen van vorige jeugdraad, wat met oudejaar? Ashley organiseert zelf een
evenement met een vriendin voor breed publiek, dus iedereen mag daarnaartoe. Deze
communicatie was nog niet tot bij Jaron en de Fauteuil gekomen.

● Julie en Jarno: Chiro Handzame wil een actie organiseren voor de warmste week. Graag
organiseren we een wedstrijd tussen verenigingen tegen elkaar om zo veel als mogelijk geld
in te zamelen. Willen alle verenigingen hier aan deelnemen? Zodra een vereniging iets weet
van actie dat ze willen doen, communiceren ze dit naar Chiro Handzame. De goeie doelen die
we daarmee willen steunen zijn Caravan (Torhout) of een organisatie in Kortrijk (VZW CGJB),
omdat dit iets dichter aansluit bij de gebeurtenissen die wij hebben meegemaakt.

● Ashley: Kunnen er Girlandes in de uitleendienst gestoken worden? Dit is iets wat wel meer
gereserveerd zou worden. Chiro Handzame heeft dit wel liggen en de scouts ook. Toch zou dit
handig zijn als dit in de uitleendienst kan komen.

● Ashley: Navraag aan Merlijn om planning van de speelkar eens door te sturen naar de
jeugdverenigingen.

● Flor: Wij hebben de speelkar eens gevraagd voor een evenement, maar helaas was de
speelkar niet geleverd…

Kalender

https://debattle.be/
https://bataljong.be/project-aanstekers

